
 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
készült a Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2010. június 8-án meg-
tartott üléséről. 
 
 
Jelen vannak: Franka Tibor polgármester, 

Mayer Endre Gyuláné alpolgármester,  
Dr. Barabás Gábor István, Ignác János, Kóbor Tamás, Kovács Antal, La-
bancz József, Pordán Miklós, Varga Lívia és Véber Gábor képviselők 

 
Bejelentéssel távol vannak: Nagy Béláné, Palotai László, Rózsás Erika és Szabó Anikó 

képviselők. 
 
Tanácskozási joggal jelen vannak: 
Oláh János jegyző minden napirendnél 
  
  
 
 
Franka Tibor polgármester üdvözli a megjelent képviselőket. Megállapítja, hogy a 14 
testületi tag közül 10 testületi tag megjelent, így az ülés határozatképes, azt 16.10 órakor 
megnyitja.  
 
Franka Tibor polgármester javaslatot tesz a módosított napirendi pontokra, amelyet a 
képviselőtestület 10 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbiak sze-
rint elfogadott: 
 
 
N a p i r e n d :  E l ő t e r j e s z ő t : 
1. Kerepes Nagyközség Önkormányzat felhalmozási célú 

kötvény kibocsájtása 
Franka Tibor 

   
   
   
   
   
1. napirendi pont tárgya: Kerepes Nagyközség Önkormányzat felhalmozási célú köt-
vény kibocsájtása (írásban csatolva) 
 
A napirendi pont előterjesztője: Franka Tibor polgármester 
 
Franka Tibor polgármester: Magam is elnézést kérek, de átugrottunk valahogy egy hatá-
rozati javaslatot, nem szavaztunk. Jegyző úr visszahallgatta az anyagot, itt voltunk mind-
annyian, kétségtelen, hogy én ugrottam át rajta, de senki nem mondta, hogy egyet kihagy-
tunk. Ez az oka annak, hogy újra össze kellett hívni egy rendkívüli testületit. Nem fordult 
még ilyen elő. A Raiffeisen Bank 400 millió forintos kötvénykibocsájtásáról van szó. Csu-
pán ez a dolognak a lényege, ha megnézik, ugyanez itt volt nálunk, csak valahogy a másik 
határozatot megszavaztuk, azzal nem volt semmi baj, ez maradt ki, amely így szól: Kere-
pes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a Raiffeisen Bank Zrt. finan-
szírozási ajánlatát és 400 millió forintnak megfelelő devizaösszeg értékű zártkörű kötvényt 
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bocsájt ki. Megbízza a polgármestert, hogy a 400 millió forintnak megfelelő devizaösszeg 
értékű zártkörű kötvény kötvénykibocsájtásához kapcsolódó feladatokat, a belső számviteli 
szabályzatnak és ügyviteli rendnek megfelelően végrehajtsa és a szükséges intézkedéseket 
megtegye. Ez volt az, ami kimaradt. Van-e hozzá még valami?  
 
Pordán Miklós képviselő: A jegyzőkönyv hitelesítőket nem fogadtuk el. 
 
Franka Tibor polgármester: Bocsánat, igen: aki a jegyzőkönyv hitelesítőkkel egyetért, az 
kézfeltartással jelezze,    
 
Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselőtestülete 10 igen szavazattal, ellenszavazat 
és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőkre tett javaslatot az alábbiak szerint elfo-
gadta: 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők:  Pordán Miklós és Varga Lívia képviselők. 
 
 
Labancz József képviselő: Kérdezem, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta-e, és hogy 
döntött. 
 
Franka Tibor polgármester: Természetesen, a Pénzügyi Bizottság javasolta, igen. 
 
Kóbor Tamás képviselő: 3:2 arányban nem fogadta el, én nem voltam ott, mert nem va-
gyok a Pénzügyi Bizottságnak tagja, a múltkor sem volt itt az Anikó, Rózsás Erika monda 
– de vissza lehet hallgatni – hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta és 3:2 arányban nem fo-
gadta el.  
 
Franka Tibor polgármester: Miklós, te benne vagy a Bizottságban.  
 
Pordán Miklós képviselő: Igen. 
 
Franka Tibor polgármester: Akkor ennyi történt. De úgy tudom, kevesen voltak a Bizott-
ság nem teljes létszámban vett részt  
 
Kóbor Tamás képviselő: Határozatképesek voltak és nem fogadták el.  
 
Labancz József képviselő: Ennek ellenére fenntartja ezt az előterjesztést? 
 
Franka Tibor polgármester: Természetesen. Arról van szó, hogy Kerepes hála istennek 
annyit nyert, hogy ha nézi a táblázatot, ami ott van mögötte, amely táblázat értelmében az 
önrészekről van szó. Plusz ezzel a kötvény kibocsátással a Bók féle vezetés által felvett 
250 millió forintos hitelnek a fennmaradó részét váltjuk ki egy az egyben, annak nagyon 
rosszak a kamat kötelezettségei illetve hát svájci frankban van, és a K and H Bank nem 
volt hajlandó áttenni, mert nekik az jó pénz. A Raiffeisen Bank által kibocsájtott 400 milli-
óval kiváltjuk azt, már nincs is tovább, és így 800 millió lesz.  
 
Labancz József képviselő: A nincs is tovább mit jelent ebben az esetben? 
 
Franka Tibor polgármester: Nem kell fizetni majd, a Raiffeisennél kell fizetni és nem a K 
and H-nál ezzel a konstrukcióval nem kell, ennyi a történet lényege. 
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Kovács Antal képviselő: Tudomásom szerint a 250 millió forintos hitelre már fizettünk 
kamatterheket. Sőt fizettünk belőle törzstőke részt is úgy tudom, olyan 30 milliót nagyság-
rendbe. Kamatterhet hatvanat. Ezek most újra indulnak a 400 milliós kötvénnyel. 
 
Oláh János jegyző: Nem újra indulnak. 
 
Kovács Antal képviselő: A 400 milliót felvesszük, ezután is fogunk fizetni. 
 
Oláh János jegyző: Csak 193 után, amit befizettünk, az nem indul újra.  
 
Kovács Antal képviselő: Akkor a 30 millió nem, de a 193 után fizetünk újra kamatot.  
 
Oláh János jegyző: Természetesen.  
 
Kovács Antal képviselő: Tehát ez azt jelenti, hogy az eddig befizetett kamat az elment.  
 
Oláh János jegyző: Mindenképpen kifizetett kamatösszegről van szó. 
 
Kovács Antal képviselő: De eljutottunk a törzstőke törlesztéshez, mert tudomásom szerint 
a hitelek első időszakában mindig kamatot fizetünk, a türelmi idő alatt, törzstőkét nem.  
 
Oláh János jegyző: Kamatot is meg tőkét is.   
 
Kovács Antal képviselő: Igen, együtt, de tudomásom szerint a 250 millió forintos hitelre 
volt egy 60 milliós kamattörlesztésünk.  
 
Oláh János jegyző: Fizettünk kamatot is, meg tőkét is természetesen.  
 
Kovács Antal képviselő: Idén fizettünk először tőkét. 
 
Oláh János jegyző: Igen, de kamatot azután is kell fizetni.  
 
Kovács Antal képviselő: Ezután is, de volt egy kifizetett kamatterhünk, ami most újra fog 
indulni a Raiffeisennél 400 milliós kötvényében.  
 
Oláh János jegyző: Miért indulna újra?  
 
Kovács Antal képviselő: Mert a 400 millió után fogjuk fizetni tulajdon képen a kamatter-
heket, a 3 év türelmi idő alatt, és nem 150 millió után. 
 
Oláh János jegyző: Ez teljesen igaz, csak egyéb irányába a felhasznált források, a felhasz-
nálandó források a fejlesztési beruházások fejlesztésekre, és erre a hitel kiváltásra.  
 
Kovács Antal képviselő: Kiváltjuk a még hátralevő kamatot, tőkét, és amit idáig befizet-
tünk, újra indul null pontról a 250 millió  
 
Oláh János jegyző: De nem 250 millió indul, a 400 milliós kötvény természetesen kamat-
tal van, de a kiváltott 193… 
 
Bene Andrea irodavezető: 216. 
 
Oláh János jegyző: 216, és nem 250 indul újra.  
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Kovács Antal képviselő: Igen, de ezt a részt már nem használjuk fel, mert ebből kifizetjük 
az előzőt, amire már egyszer fizettünk kamatot.   
 
Bene Andrea irodavezető: Azt a pénz már használjuk évek óta.  
 
Kovács Antal képviselő: A 250 milliót.  
 
Bene Andrea irodavezető: Igen, ami most 216 milliós törzstőke tartozás, évek óta használ-
juk, ennek az árát a kamattal fizettük, a 400 millió forintból ezt a 216 millió forintos rosz-
szul kamatozó hitelünket egy összegben visszatörlesztjük, és természetesen a használt pénz 
után újra kamatot fogunk fizetni.  
 
Kovács Antal képviselő: Na ez volt a kérdésem, köszönöm, akkor jól látom a dolgot. 
 
Labancz József képviselő: Messze vagyunk az igazsághoz, hogyha azt értelmezem én, 
hogy ez egy adósságrendező hitel? Nem tudjuk törleszteni a Bók féle hitelt, és akkor vala-
milyen konstrukciónak ez lett a neve a gyereknek meg fejlesztésnek, meg miegymás, és 
akkor nekem most olyan, mintha egy adósságrendező hitel lenne, nem tudjuk fizetni a Bók 
féle hitelt, vagy tudjuk? 
 
Franka Tibor polgármester: Miért ne tudnánk? 
 
Oláh János jegyző: Akkor a képviselő úr javaslatára: javasolj, mondjunk le a pályázatok-
ról, és akkor nem kell forrást …. 
 
Labancz József képviselő: Nincs szinkronban. 
 
Oláh János jegyző: De a kettő együtt van. Ha megnézted a K and H ajánlatát, a K and H 
ajánlatában nem került, nem most hanem az előző testületi ülésen kiosztásra, azokat még te 
is megkaptad. Tehát volt a K and H-nak egy ajánlata, hogy nem bocsájt ki 450 milliót, ha-
nem ad egy új 100 milliós hitelt, és fenntartja a 1 millió svájci frankos hitelünket, abból 
egyértelműen kiderül, hogy nem adósságrendezésről van szó se a K and H Bank, se ebben, 
hanem egyébként domináns értelemben az önkormányzati fejlesztések miatt felvenni szük-
séges hitel együttes összege és a meglévő hitelállomány kérdése már valóban sok. Ha a 
fejlesztéseket nem valósítom meg, akkor a jelenlegi hitelállomány ugyanúgy törleszthető 
és törlesztendő a meglévő forrásokból, mint ahogy eddig tettük. Ezért mondom, hogy így 
függ össze. És az volt a mérlegelés kérdése, hogy így már összértékben jobb az Önkor-
mányzatnak, ha nem a K and H-tól fesz föl új 100 milliót, amely csak arra alkalmas, hogy 
a saját erőket finanszírozza a pályázatokhoz, és fizetem tovább a 250-el, a másikkal, hanem 
akkor érdemesebb kiváltani, mert jobb kondíciókat kap az Önkormányzat ezen hitelen be-
lül, és ezekből a szabad forrásokból még mindig képződni fog egy 50 milliós nagyságrend-
ben a fel nem használást követően egy betéti állomány, amely kamatot fog hozni, mint az 
első kötvénykibocsájtásnál is komoly, évenkénti 60 milliós kamatbevételünk volt a 450 
millió forintból míg nem tudtuk felhasználni, amíg nem kellett felhasználni, így a mostani 
400 milliós kötvény keretből is egy 50 millió forintos nagyságrend már ebben az évben 
elkezd, miután azt 2011-ben kell felhasználni majd, kamatot fog hozni, és ha már így ösz-
szevetjük a kiváltandó 213-as összeg kondícióival, akkor ezek a bizonyos, Kovács képvise-
lő úr által mondott, hogy újra kamatozik, természetesen a forrás, annak a fizetendő kamat-
összegét ez a bevétel, amely képződik majd a fel nem használt forrásból, mindenképen egy 
mérleggel ez egy kicsit csökkenti. Nem adósságrendezés általában, az úgy igaz, hogy a 
meglévő hitelt is kiváltjuk vele, és akkor azt mondom, hogy most az Önkormányzatnak 
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effektíve 150 millió forint forrásra van szüksége a meglévőeken túl, hogy ezeket megvaló-
sítsuk. A beruházásokkal ha nem élünk, akkor egyetlen forint hitel újabbra nincs szükség, a 
jelenlegi hitelállományunkkal tudunk gazdálkodni, és tudjuk fizetni. Itt önmagában az volt, 
akkor úgy az tény, hogy ha most felveszek csak 150-et a fejlesztések miatt, megmarad a 
213, a 213 kamat és tőkefizetési terhei 2011-14 között, na azok ha összeadódnak, azokat 
már tagadhatatlan, nem tudjuk kigazdálkodni. Tehát ha még felveszek hitelt és megha-
gyom a 213 millióst, akkor a kettő együttes terhe már nem kigazdálkodható. Ezért volt az, 
hogy kiváltani egy hosszabb futamidővel és egyben új forrásokat biztosítani az új pályáza-
tokhoz.  
 
Kóbor Tamás képviselő: Azt szeretném kérdezni, sőt inkább tisztázni mert nem nagyon 
értem, de amint Kovács képviselőtársam itt mondta, az ő elmondásából úgy derült ki, hogy 
ő úgy érzi, hogy ez a 60 millió kamatteher amit befizettünk, ez egy kidobott pénz, mert 
hogy újrakezdjük. Ezt azért nem ártana tisztáznunk, hogy ez tényleg így van? Én értettem 
amit mondtál, … 
 
Oláh János jegyző: Ezt már az Andi is elmondta, hogy amit kifizettem, nem indul újra, 
nincs még egyszer 250millió forintos felhalmozási hitel. 
 
Kóbor Tamás képviselő: De még mindig én úgy érzem, hogy benne maradt a levegőben 
ez a kérdés, és tisztázzuk le a addig, ameddig…  
 
Oláh János jegyző: Ha a levegőben van, maradjon is ott.       
 
Labancz József képviselő: Talán egy éve hangzott el polgármester úr szájából, hogy a 450 
milliós kötvény utolsó 100-130 milliója a törlesztésekre marad.  
 
Franka Tibor polgármester: Milyen törlesztésekre? 
 
Labancz József képviselő: Hát a különböző hitelek és kötvények mi egy más törlesztésére. 
Arról volt szó, hogy 2010 tavaszán még bőven elég lesz minden pénz a fejlesztésre illetve 
a kamattörlesztésre. Ez egy éve hangzott el így.  
 
Franka Tibor polgármester: Nem emlékszem, hogy ilyet mondtam volna. Biztos vagyok 
benne, hogy ilyet nem mondtam.  
 
Labancz József képviselő: A másik dolog meg az, hogy le is írta. 
 
Franka Tibor polgármester: Bocsásson meg, én meghallgattam, most én következem. 
Tehát a 250 milliós kibocsájtás még a Bók ideje alatt születet meg, abból maradt nekünk 
száznegyvenvalahány millió, rendeztük a ránk hagyott adósságot. Ha tetszenek emlékezni, 
még nyilvánosságra is hoztuk,  nem lett volna szabad, de megtörtént. Tehát a 250 millióval 
nem is szoktunk számolni.  450 milliót bocsájtottunk ki, a 450 millióból megvalósultak, 
meg lehet nézni, plusz a 450 millióból 83-86 millió forintért vásároltunk ingatlant is. Ha 
azt le tetszik vonni, akkor marad belőle annyi, tehát milyen 130 millió maradt volna. Meg 
lehet nézni az önrészeket, mihez kellett.  
 
Labancz József képviselő: Szívesen visszakeresem, akár testületi ülésen mert leírta, 
mondta, biztos.   
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Kovács Antal képviselő: Én is emlékszem rá polgármester úr, Ön azt mondta, hogy 100 
millió forintot tartalékolunk ebből az összegből, a következő testületnek, hogy ne kerüljön 
rossz helyzetbe. Le is írta. 
 
Franka Tibor polgármester: Képviselő úr, máris mondom, a 100 millió tartalékolásból 86 
millió forintos nagyságrendben ingatlanban jelen van.  
 
Oláh János jegyző: Polgármester Úr azon kijelentése azon időszakban születet, amikor a 
pályázatok eredményessége még nem volt meg.  
 
Franka Tibor polgármester: Persze azt se tudtuk hogy nyerünk, de ingatlant vásároltunk, 
az a pénz végül is létező pénz. Nem költöttük el másra, sajnos,  
 
Kóbor Tamás képviselő: Azt szeretném csak mondani, hogy ez a nyolcan valahány milli-
óért megvettük a telkeket, akkor az itt kimondásra is került, hogy ez az a pénzből lett, amit 
tartalékolni akartunk. Ez ki lett mondva itt a testületi ülésen. Vissza lehet nézni nyugodtan. 
Tehát az, ami százmillió tartalékra akartunk hagyni, abból lettek a telkek véve.  
 
Kovács Antal képviselő: Csak annyit szeretnék mondani, hogy most körbejártam ezt a 
földvásárlást, ezen a területen 300 tulajdonos van osztatlan közös tulajdon, ami azt jelenti, 
ha mi ezt el akarjuk adni, borzalmas problémákkal fogunk találkozni. Nagyon nehéz lesz 
eladni. Tehát ha én ezt most aktivizálni akarnám ezt a pénzt, évekbe kerülne. 
 
Franka Tibor polgármester: Bocsásson meg képviselő úr, nem azért szavazta meg a testü-
let nagy része, szerintem még Ön is, hogy most adjuk el. Annak nem sok hozadéka volna. 
Ingatlanban ér a legtöbbet. Nem azért vettük meg, hogy most adjuk el gyorsan.  
 
Labancz József képviselő: Akkor ez újabb hitelfedezet lett ez a föld, hogy újabb hitelt 
lehessen felvenni? 
 
Franka Tibor polgármester: Nem az a föld nincsen elzálogosítva. 
 
Labancz József képviselő: Ennél a 400 milliónál sincs?  
 
Franka Tibor polgármester: Nincs. De akkor a másik kérdés az, hogy tessenek mondani, 
hogy mit hagyjunk el, Mogyoródi, Kodály Zoltán, Forrás művelődési házat, Szondy-Wéber 
utcát? Bölcsőde építést, ivóvíz minőség javítást? Hát akkor? Önrészre óhajtjuk ezt a pénz 
felvenni.  
 
Kovács Antal képviselő: Ezzel most jelen pillanatban azt mondhatjuk, hogy alaphangon 
850 millió lett a tartozásunk, azt szeretném kérdezni, hogy amikor elkezdődik a visszafize-
tés ennek az összegnek, és a 10 éves futamidőre számítunk, ami azt jelenti, hogy ha a ka-
matokat is összeszámoljuk, 100 millió felett lesz az éves törlesztő részünk, ezt a forrást 
honnét tudjuk előteremteni? Milyen forrásból fogjuk finanszírozni 10 éven keresztül ezt a 
több mint 100 millió forintos törlesztést? 
 
Franka Tibor polgármester: Ezt megelőzően, nem tudom, talán az azt megelőző testületi 
ülésen kiosztottuk, hogy hogyan néznek majd ki a kamatai, nem lesz 100 millió fölött, ha-
nem 80 körül áll meg, ha jól emlékszem. 
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Bene Andrea irodavezető: Volt egy táblázat a két ajánlat alapján, a Raiffeisen és a K and 
H Bank ajánlata alapján, 2025-ig kidolgoztam, hogy hogyan fog alakulni tőke törlesztése 
az Önkormányzatnak. 3 év múlva kell majd törlesztenünk először, hogy miből…  
 
Kovács Antal képviselő: Ezt kérdezem, hogy miből? Mi a fedezete? Miből fogjuk tudni 
fizetni 10 éven keresztül? 
 
Bene Andrea irodavezető: Majdnem 100 millió van betervezve erre az évre. 
 
Kovács Antal képviselő: Igen, csak még van a másikból is. 
 
Kóbor Tamás képviselő: Milyen másikból?  
 
Kovás Antal képviselő: Tudomásom szerint hoztunk mi át a tavalyi évről 450 milliós hi-
telben, maradt még nekünk pénzünk. Hisz volt pénzmaradvány ebben az évben. 
 
Oláh János jegyző: Ez tökéletesen igaz, csak egy fontos körülményt végig kell követni a 
költségvetési gazdálkodás során, hogy sem a kötvény kibocsájtás forrásából, sem a korábbi 
hitelforrásból sem hiteltörlesztés, sem működés nem finanszírozható. Ezek a korábbi hite-
lek jelenlegi kötvény illetve hitelek is kifejezetten és kizárólag felhalmozási beruházások 
elköltésére történik. A bank így adta ki a 250-es korábbi hitelrendszert is, és reményeink 
szerint a Raiffeisen Bank is kifejezett célokra adja. Nem törlesztettünk, hiába volt most 
bevételünk, vagyis pénzmaradványunk bevételi szintként a 2009-es évből, azok ugyanúgy 
felhalmozási források, abból a kötvényből nem törlesztettünk hitelrészleteket. 
 
Kovács Antal képviselő: Jegyző úr, annyit szeretnék csak mondani, amikor a felhalmozási 
hitelről beszéltünk, és 220 millió forintról volt szó, hogy felveszünk és én akkor megkér-
deztem Önt, hogy látja-e ennek a forrásnak a visszafizetését, és akkor Ön azt mondta, hogy 
nem. Én ma sem látom. 
 
Oláh János jegyző: Ez igaz. Megkérdezem Anti, hogy miből fogsz élni 10 év múlva, tu-
dod?  
 
Kovács Antal képviselő: 10 év múlva nem tudom, hogy miből fogok élni, de kb. tudom, 
hogy miből fogok élni. Hosszú távra tervezek. 
 
Oláh János jegyző: A költségvetésnek ma tervezett módon 200 milliós nagyságrendi be-
vétele van, adóbevétele van, akkor azt mondom válaszolva arra, igen, tudom, adóbevétel-
ből.  
 
Kovács Antal képviselő: Jó, akkor egy hónapja, két hónapja ez nem így hangzott el.  
 
Oláh János jegyző: Azon kevés emberek közé tartozom, az itteni Önkormányzatban, aki 
szavait szokta írottan is vállalni, senki másnak, nekem kell. Illetve kevés ember közül, aki 
igyekszik ugyanazt mondani háromszor is, néha nem sikerül szó szerint, de lényegében. 
Akkor én kérlek, hogy jelöld meg azt részt, ahol elhangzott, hogy a 220-as hitel felvétele, 
bár ez nem tudom, hogy micsoda, de ha szó szerint mondod, akkor…. 
 
Kovács Antal képviselő: Felhalmozási hitel, 180 millió volt 
 
Oláh János jegyző: Akkor én állok elébe, ezt a lehetőséget biztosítsd nekem, hogy hol 
hangzott ez el, milyen számokkal, és akkor én azt mondom… 
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Kovács Antal képviselő: Az első felhalmozási hitelnél én itt testületi ülésen megkérdez-
tem,  hogy Ön jegyző úr látja-e a forrást, hogy miből fogjuk ezt a felhalmozási hitelt kifi-
zetni, akkor azt mondta, hogy nem. 
 
Oláh János jegyző: Jó, hát az emlékképeket lehet pontosítani írott és hang. 
 
Kovács Antal képviselő: Ez nem emlékkép. 
 
Oláh János jegyző: Momentán az, mert arra emlékeszem, emlékkép nekem meg neked, 
valósítsuk meg egy hangfelvételről, bár miről . 
 
Kovács Antal képviselő: Meg kell nézni a hangfelvételt. 
 
Oláh János jegyző: Tegyük ezt. És akkor minden emlékképet összevetünk majd, hogy 
évekkel ezelőtt mit mondott a képviselő úr. Elő fogjuk szedni, hogy ki mikor mit mondott, 
és mi az emlékkép hangfelvételről. 
 
Franka Tibor polgármester: Kérem szépen, ha Ön kételkedik a jegyző úr szavában, akkor 
keresse meg, hozza ide és akkor beszélünk 
 
Pordán Miklós képviselő: Annyit, hogy miből lehet ezt a pénzt lefedezni, amit beszéltünk 
itt, a nyolcvan valahány millió forintos törlesztést. Annak fedezete egyrészt van az iparűzé-
si adó, igaz, hogy nem mi szedjük most már be, de gondolom, csak nem veszik el a 100 
millió forintot, a másik a 36 millió forint kommunális adó, ami meg fog ugye változni, 
mert eddig fizettük belőle az ingyenes szemétszállítást, a következő évben ez meg fog 
szűnni. Tehát 136 millió forint fedezet arra a nyolcvanvalahány millió forintra.  Ahhoz, 
hogy természetesen rendesen kigazdálkodjuk, ahhoz az iskolát meg egyebeket rendbe kell 
tenni. Természetesen van itt mit csinálni.  
 
Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépen, akkor ezek után lezárom a vitát, és aki 
egyetért azzal, hogy Kerepes Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 
Raiffeisen Bank Zrt. finanszírozási ajánlatát és 400 millió forintnak megfelelő devizaösz-
szeg értétű zártkörű kötvényt bocsásson ki, kérem kézfeltartással jelezze. 7 igen, 3 nem 
szavazat, tartózkodás nélkül a Kerepes Nagyközség Önkormányzat felhalmozási célú köt-
vény kibocsájtása tárgyában Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselő-testülete az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
 

111/2010.(VI.08.)Kt. határozat: 

Kerepes Nagyközség Önkormányzat képviselőtestülete elfo-
gadja a Raiffeisen Bank Zrt. finanszírozási ajánlatát és 400 
millió forintnak megfelelő devizaösszeg értékű zártkörű köt-
vényt bocsájt ki. 

 

Megbízza a polgármestert, hogy a 400 millió forintnak meg-
felelő devizaösszeg értékű zártkörű kötvény kötvénykibocsá-
tásához kapcsolódó feladatokat, a belső számviteli szabály-
zatnak és ügyviteli rendnek megfelelően végrehajtsa és a 
szükséges intézkedéseket megtegye. 
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Határidő: 2010. augusztus 2. 

Felelős: Franka Tibor polgármester 

 

Franka Tibor polgármester: Köszönöm szépem ezek után nagyon boldog vagyok, hogy 
haladhat tovább a beruházásunk, és azt gondolom, hogy ahol ezek a beruházások készül-
nek, ott is eléggé boldogok, még azok is akik úgy érzik, hogy …. Mindegy mit éreznek. A 
másik dolog, hogy aki ott volt a Trianoni-ünnepségen, nagyon szépen köszönöm, az is egy 
nagyon méltó esemény volt Kerepes életében.  

 

Labancz József képviselő: Jegyző úrhoz lenne egy kérdésem. Elegendő ez a 7:3-as arányú 
szavazás? 

 

Oláh János jegyző: Igen. Ez is rögzülhet és ez is visszakérdezhető. 

 

Franka Tibor polgármester: Viszont szívesen hallgatnám, hogy mi az amit elhagynának 
tisztelt képviselő társaim ha Kerepes elnyer 1 milliárd 800 milliót, 1 milliárd 800 millió 
eddig amit pályázaton elnyertünk, és annak az önrésze jelen pillanatban 312 millió forint. 
Akkor mi legyen? 1 milliárd 800 millió nem kell? 

 

Kovács Antal képviselő: Nem polgármester úr, én emlékszem, az Ön 2006-os kampányá-
ban amelyben a 250 millió forintot úgy minősítette, hogy el ne merjék költeni, mert a kö-
vetkező testület problémája lesz.  

 

Franka Tibor polgármester: Erről van szó. 

 

Kovács Antal képviselő: Hadd mondjam végig. Jelen pillanatban mi testületileg nem tud-
juk, hogy ki fogja vezetni tovább a testületet októbertől, mi ugyanebben a helyzetben va-
gyunk, csak mi 800-at hagytunk meg.  

 

Franka Tibor polgármester: Nem ugyanabban a helyzetben van képviselő úr, mert utakon 
jár, meg másképp néz ki az iskola meg az óvodák, meg az orvosi rendelő, hadd ne mond-
jam már, ne tessék ezt mondani… 

 

Labancz József képviselő: Nem mindegy milyen áron. Nem mindegy milyen kamatokat 
fizetünk. 

 

Kovács Antal képviselő: És aki idáig nem kapott, biztos, hogy ezután nem fog kapni utat. 
Most akiknek be van tervezve meg fogják kapni az utakat, nagyon sok utca a mai napi még 
földes út. Azoknak 10 évig csak a saját magán beruházásukból tudnak utat építeni. 

 

Franka Tibor polgármester: Azért 15 km-el kevesebb a földes út mint 4 éve volt, és ennyi 
nem készült 10 év alatt sem. Kerepesen. 
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Kovács József képviselő: Jó de most lesz 15 km út, kb. annyi marad ahogy én számoltan, 
ami földes út marad, és annak 10 évig esélye nem lesz, hacsak magán beruházásból nem 
teszi. 

 

Franka Tibor polgármester: Akkor legyen 20 km földes út továbbra is és….  

 

Labancz József képviselő: Nem fehér fekete, hogy vagy-vagy. 

 

Franka Tibor polgármester: Jó barátaim, a testület így döntött,  

 

Kóbor Tamás képviselő: A környezetünkben az egyik legsikeresebb város Veresegyháza, 
ugye ezt el tudjuk fogadni. Mert nagyon jól fejlődik, 3 milliárd forintja van kötvényben.  

 

Labancz József képviselő: Bevétele? 

 

Franka Tibor polgármester: Csömörnek is. 

 

Labancz József képviselő: Tamás, mennyi a bevétele? 

 

Kovács Antal képviselő: Elárulom neked, hogy mennyi a Genaralinak az iparűzési adója? 
Évi 300 millió forint. 

 

Kóbor Tamás képviselő: Akkor miért kellett neki hitelt felvenni? 

 

Labancz József képviselő: Mennyi a bevétele, ha ezt tudod, akkor Veresegyháznak meny-
nyi a bevétel?  

 

Franka Tibor polgármester: Jó hát 3 milliárd forint sem kevés. És a másik, hogy aki nem 
az ne éljen? Azzal mi történik?  

 

Labancz József képviselő: Már megint ott tartasz Tibor, hogy vagy fehér vagy fekete. 

 

Franka Tibor polgármester: Nem fehér és fekete. 

 

Kóbor Tamás képviselő: Miért és az országunk nem ugyanígy néz ki? 

 

Kovács Antal képviselő: Tamás tudod mennyi a bruttó termelése a veresegyházi AGI-
nek? 12 milliárd dollár. Akkor számold vissza ez mennyi iparűzési adó. 

 

Kóbor Tamás képviselő: És meddig működik? Lehet számítani, hogy ott egy évig még 
működik? Mint ahogy a Sony elment Gödöllőről? 
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Kovács Antal képviselő: Most ünnepelte a 12. évét. 

 

Kovács Antal képviselő: És? Egyenlőre még ez ott van. Ne arról beszéljünk, ami még 
nincs, arról beszéljünk, ami van. 

 

Franka Tibor polgármester: Magyarországon, Veresegyházán kívül azért még van 3100 
valahány település, akkor ne legyen semmi, mert nincs benne General? Ne vicceljünk már. 
Ez a fajta felfogás aztán már tényleg nemzetromboló. 

 

Kovács Antal képviselő: Én tudok másik községet is mondani Önnek, ott van 4-5000 fős 
Szada, és évi 3,5 milliárdból gazdálkodik. Mi itt vagyunk 10 ezren, és 1 milliárdból gaz-
dálkodunk. Össze lehet hasonlítani az esélyeket.  

 

Franka Tibor polgármester: Jók az esélyeink, semmi baj nincs ezzel. Így döntöttünk. 

 

Varga Lívia képviselő: Vége? 

 

Franka Tibor polgármester: Igen. Köszönöm szépen a részvételt.  

 
 
Franka Tibor polgármester az ülést 16.35 órakor bezárja. 
 
 

K. m. f. 
Franka Tibor    Oláh János 
 polgármester jegyző 

 
 
 
 

Pordán Miklós Varga Lívia  
képviselő (jkv.hit.) Képviselő (jkv.hit.) 

 
 


